
 
 

 

 
 
 

Crònica del Ple Municipal extraordinari  
de 21 de desembre de 2023 

 
1.- Declaració de compatibilitat de personal de l’Ajuntament. 

El Ple va aprovar reconèixer la compatibilitat per poder realitzar tasques com a assessor i formador en l’àmbit 
de la gestió i la comptabilitat pública a un treballador municipal que ocupa el lloc de tresorer, sempre i quan 
es compleixin una sèrie de premisses. 

UNANIMITAT 

2.- Aprovació inicial del pressupost municipal per a l’exercici 2024. 

El Ple va aprovar inicialment el Pressupost municipal general per a l’exercici 2024, essent l'import de les 
despeses de 22.378.156’57 euros; i l’import dels ingressos de 22.378.156’57 euros. També va aprovar la 
relació de llocs de treball i la plantilla de personal que es detalla al Pressupost i les Bases d’execució del 
Pressupost general. 

El regidor d’Hisenda, del PP, Teodoro Suárez, va dir que darrera el pressupost per al 2024 hi havia solidesa i 
visió estratègica. També va dir que el suport financer provinent de les ordenances és essencial per mantenir 
l'equilibri pressupostari i continuar brindant serveis essencials als ciutadans, i que els increments en les 
despeses mostren un enfocament proactiu cap al creixement i el benestar de Lliça d'Amunt. Teodoro Suárez 
va parlar de les inversions en activitats esportives, servei d’autobús, manteniment de zones verdes, ajudes 
socials i a l’esport base, seguretat, tancament de contenidors, la instal·lació de la central tèrmica de 
biomassa i el camí de vianants a Granollers. El regidor d’Hisenda va dir estar compromesos amb un 
desenvolupament equilibrat, la promoció de la qualitat de vida i la creació d'una comunitat segura i pròspera 
per a tots, i va destacar tres característiques del pressupost: continuista, amb petits augments segons l’IPC i 
el cost de vida, i amb partides que pugen de zones verdes i retribucions a l’oposició, que el seu partit no va 
votar-hi a favor. Teodoro Suárez va concloure que “treballarem, juntament amb l’oposició, per portar 
endavant el nostre projecte de poble”.  

El portaveu del PSC, Fran Sánchez, va fer referència al seu discurs de l’anterior Ple, on es van aprovar les 
ordenances per a l’any 2024, i va insistir en la necessitat de més esforços per millorar la qualitat dels serveis. 
Sánchez va fer un repàs de les inversions més importants del pressupost per al 2024 i va destacar l’aposta 
per la regidoria de Medi ambient i canvi climàtic amb una caldera de biomassa, que 
compta amb una subvenció de la Diputació, per abastir energèticament els edificis del 
Pavelló d’Esports, l’escola Els Picots i l’edifici que acull la Formació Professional de l’INS 
Lliçà i l’Escola de Persones Adultes de la Vall del Tenes; i un canvi de model de recollida 
de residus, necessari segons tots els partits polítics.  Seguint amb les inversions, el 
portaveu del PSC també va destacar la continuació de la cura de la gent i, sobretot, de  



 
 

 

 

determinats col·lectius amb més necessitats públic-socials. També va parlar de la socialització de llibres i de 
l’esport, i de continuar tenint l’escola bressol municipal més econòmica de la comarca. Va fer esment a 
l’increment de les subvencions per a joves, perquè puguin organitzar i participar en activitats. I, en relació a 
la gent gran, va anunciar més atenció a aquest col·lectiu amb la incorporació d’un tècnic de gent gran. Fran 
Sánchez va dir que els números del pressupost 2024 garantien progrés per Lliçà d’Amunt.  

La regidora Manoli Garrido, d’ERC, va qualificar el pressupost 2024 presentat per l’equip de govern de “pur 
tràmit” i va dir que no hi veien reflectides les polítiques que es durien a terme. Garrido va comentar que 
seria el moment de plasmar el programa de les eleccions municipals.  La regidora d’ERC va dir que les 
inversions eren escasses, es limitaven a manteniment bàsic del municipi i les que es feien eren per 
subvencions que es rebien. També va dir que, segurament, hi hauria modificacions de crèdit a mesura que 
se’n tingués necessitat, com s’havia fet en els últims anys.  

L’Alcalde, Ignasi Simón, va contestar que el programa de mandat era com la seva Bíblia, que en l’anterior 
mandat s’havia complert el 80% del programa i que, com havia explicat el portaveu del PSC, el programa 
estava plasmat en el pressupost.  

El portaveu d’En Comú Podem, Antonio Polo, va remarcar, en relació als ingressos, l’augment de l’aportació 
de l’Estat i va dir que li havia cridat l’atenció l’augment dels ingressos per multes de trànsit. En relació a les 
despeses, va fer esment a l’increment del capítol I, justificat per l’augment de sou dels treballadors dictat 
per l’Estat, però va dir que hi havia una part que corresponia a dos llocs de treball nous i a càrrecs superiors 
de lliure elecció, que podrien ser de confiança. En aquest sentit, va dir que esperava que fos amb acord del 
Comitè de Treballadors i del Ple, si es tocava la relació de llocs de treball. Polo també va dir que trobava 
escassa l’aportació a Plans d’Ocupació. I, en relació a la socialització de llibres i de l’esport, va insistir en la 
posició del seu partit en contra de “delegar la funció pública a entitats privades” i en la importància de crear 
una escola esportiva amb una vessant més educativa que competitiva, que és el que persegueixen les 
entitats esportives segons ell. El portaveu d’En Comú Podem també va retreure que la línia de bus a Mango, 
pagada abans per aquesta empresa, ara l’assumís l’Ajuntament. I en relació a l’augment de partida per medi 
ambient i espais verds, va retreure els diners destinats al manteniment de zones verdes del polígon de Can 
Montcau. En relació a l’augment de la partida destinada a Centres Cívics, va comentar que li semblava 
perfecte, però va fer esment que hi havia voluntaris als quals se’ls negava l’espai del Centre Cívic de Ca 
l’Artigues per fer activitat. També va preguntar per què la insonorització de l’escola de música no la pagava 
la Mancomunitat. Per altra banda, segons Antonio Polo, la partida de Serveis Socials i la d’inversions per a la 
millora de la xarxa d’aigua són massa baixes, i manca un projecte per a l’equipament de Can Malé, que 
considera que està desaprofitat.  I, el regidor d’En Comú Podem, va dir no entendre perquè hi havia una 
partida amb diners sense destí concret quan es demana un crèdit per equilibrar el pressupost, i va comentar 
que els preocupava la baixada de romanent i, sobretot, el deute. Antonio Polo va definir 
el pressupost per al 2024 de continuista, no social, amb menys vocació de política pública 
i amb falta d’un projecte de futur per Lliçà.  

L’Alcalde, Ignasi Simón, va contestar que els Plans d’Ocupació es completen amb els de 
la Diputació i la Generalitat, que els ingressos per multes són similars als darrers anys i 
que el que ha de preocupar és que el deute viu no és dispari, i no és així.  



 
 

 

 

El portaveu del PSC, Fran Sánchez, també va contestar que les entitats esportives tenen vocació de servei 
públic, que la partida d’espais verds inclou el manteniment del Parc de Ca l’Artigues, que els edificis que 
acullen l’escola de música són responsabilitat de cada municipi i que no estava gens d’acord en l’afirmació 
que no era un pressupost social, ja que, a banda de la partida de Serveis Socials, hi ha altres partides de 
serveis socials i, en realitat, totes les partides tenen vocació social, a més de ser un dels pocs ajuntaments  
que dona ajudes directes.  

La portaveu de Junts, Núria Santacana, va dir que es tractava d’un pressupost per al manteniment del que 
ja hi ha, amb falta de projecte polític de poble, i que no ens podem resignar sinó donar al poble el valor que 
té. Santacana va comentar que la seva idea de política no és regalar tot a canvi de res i que el seu partit 
anava en una direcció oposada al que es proposava i creien que el poble necessitava. I, va dir que tenien 
propostes, que els agradaria haver parlat, i que abans de presentar el pressupost hagués estat bé negociar 
amb la resta de grups.  

El portaveu del PSC, Fran Sánchez, va comentar que tots els grups havien rebut la seva trucada per portar 
propostes i que no havien rebut cap proposta de Junts.  

El portaveu de Vox, Francisco Javier Millán, va tornar a retreure l’augment de l’IBI i les escombraries i va dir 
que era vergonyós que ho hi haguessin més propostes, que no es refiava del govern i que era un pressupost 
ridícul.  

L’Alcalde, Ignasi Simón, va concloure el Ple demanant seriositat i respecte.  

PSC: A FAVOR 

ERC: EN CONTRA 

EN COMÚ PODEM: EN CONTRA 

JUNTS: EN CONTRA 

PP: A FAVOR 

VOX: EN CONTRA 

 
 


